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 Kurumun internet sitesinde yer alan 
açıklamada, Valiliğin konuya ilişkin Maden ve 
Petrol İşleri Genel Müdürlüğünden 15 Kasım 
2024 tarih ve 42652 sayılı yazısı ile bilgi 
talep ettiği belirtildi.
 Açıklamada, talebe verilen cevapta 
şu ifadelerin yer aldığı aktarıldı:
 "Genel Müdürlüğümüzden bilgi talep 

edilen alanın (49497.16 hektar), 'I. Derece 
Doğal Sit Alanı, II. Derece Doğal Sit Alanı ve 
Seyfe Gölü Tabiat Koruma Alanı' olarak sis-
tem kayıtlarımıza işlenen alanlar içerisinde 
kaldığı, söz konusu alanların madencilik fa-
aliyetlerine kapalı, yasak alan olarak nitelen-
dirildiği, ayrıca bu alan dahilinde yürürlüğü 
devam eden herhangi bir maden

Seyfe Gölü Tabiat Koruma Alanı'nda
 "madencilik yapıldığı" iddialarına yalanlama

Kırşehir Valiliğinden, "Seyfe Gölü 
Tabiat Koruma Alanı'nın

 madencilik faaliyetlerine açıldığı" 
iddialarının gerçek olmadığı bildirildi.

 Kırşehir Ahi Evran Üniversitesi 
(KAEÜ) ile Uluslararası Sağlık Hizmetleri 
A.Ş. (USHAŞ) arasında sağlık turizmi alanın-
da önemli bir iş birliği protokolü imzalandı. 
 27 Kasım 2024 tarihinde USHAŞ’ın 
merkez binasında gerçekleştirilen imza töre-

nine, Kırşehir Ahi Evran Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. Mustafa Kasım Karahocagil, USHAŞ 
Genel Müdürü Behlül Ünver, KAEÜ Rektör 
Yardımcısı Prof. Dr. Ali Güneş, Genel Sekre-
ter Dr. Öğr. Üyesi Hüseyin İlter ve USHAŞ 
yetkilileri katıldı.

Kırşehir Ahi
 Evran 

Üniversitesi 
ve USHAŞ 
arasında 
Sağlık 
Turizmi

 için iş birliği
 protokolü
 imzalandı

KAEÜ ve USHAŞ’tan 
sağlık turizmi iş birliği

 AK Parti Kırşe-
hir Milletvekili Nec-
mettin Erkan, Kırşehir 
Eğitim ve Araştırma 
Hastanesinde tedavi 
gören hastaları ziyaret 
ederek, geçmiş olsun 
dileklerini iletti.
 Milletvekili 
Erkan, hastane ziyare-
ti sırasında hasta ve 
hasta yakınlarıyla bir 
araya gelerek hem 
moral verdi hem de so-
runlarını dinledi.

Vekil Erkan’dan
 Hastanede 

anlamlı ziyaret

 Kırşehir Esnaf ve Sanatkârlar Oda-
ları Birliği Başkanı Bahamettin Öztürk, Tür-
kiye Esnaf ve Sanatkârlar Konfederasyonu 
(TESK) tarafından düzenlenen Merkez İş-
yeri Denetleme ve Danışmanlık Grubu ile 
Meslek Eğitimini Geliştirme Kurulu Toplantı-
sı’na katıldı.
 Başkent Ankara’da gerçekleşen top-
lantıda, esnaf ve sanatkârların mevcut

Başkan Öztürk,TESK 
 Toplantısına katıldı

 Kırşehir’de İl Afet Risk 
Azaltma Planı (İRAP) kapsamın-
da düzenlenen kuraklık afeti de-
ğerlendirme toplantısı, Vali Yar-
dımcısı Alper Balcı’nın başkanlı-
ğında yapıldı.  

 Toplantıya, ilgili kurum-
ların amirleri katılım gösterdi.
 Kuraklık afetinin ele 
alındığı toplantıda, bölgede de-
vam eden mevcut çalışmalar de-
taylı bir şekilde

Kırşehir’de İRAP 
Değerlendirme Toplantısı 

gerçekleştirildi

 Özbağ Belediye Başkanı 
İsmail Çanakcı, şehirdeki ku-
rumlarla iş birliğini güçlendirmek 

ve vatandaşlara daha iyi hizmet 
sunabilmek adına gerçekleştirdi-
ği ziyaretlerine devam 

Başkan Çanakcı’dan 
kurumlara ziyaret
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Seyfe Gölü Tabiat Koruma Alanı'nda
 "madencilik yapıldığı" iddialarına yalanlama
1'den Devam
ruhsatının olmadığı ve madencilik faaliyeti 
yapılmadığı hususları tespit edilmiştir."
 Seyfe Gölü’nün koruma altındaki 
arazilerinin madencilik faaliyetlerine kapalı 
olduğu vurgulanan açıklamada, şu ifadelere 
yer verildi:
 "Bu doğrultuda, bölgedeki tüm fa-
aliyetler, ilgili mevzuat hükümleri ve diğer 
ulusal ve uluslararası sözleşmelere uygun 
olarak Valiliğimiz ve ilgili kurumlar tarafın-

dan titizlikle denetlenmektedir. 
 Bahse konu iddialar gerçeği yansıt-
mamakta olup, Seyfe Gölü’nün korunması-
na yönelik herhangi bir olumsuz uygulama 
söz konusu değildir.
  Valiliğimiz, Seyfe Gölü'nün doğal 
ve kültürel değerlerini korumaya yönelik ça-
lışmalarına kesintisiz olarak devam edecek 
ve bu konuda kamuoyunu doğru bilgilendir-
meyi hassasiyetle sürdürecektir." 
KIRŞEHİR (AA)

Vekil Erkan’dan Hastanede 
anlamlı ziyaret

1'den Devam
Ziyareti esnasında hastane personeline de 
kolaylıklar dileyen Erkan, sağlık çalışanları-
nın özverili çalışmalarına teşekkür etti.
 Ziyaretiyle ilgili açıklamada bulunan 
Erkan, “Kırşehir Eğitim ve Araştırma Hasta-
nemizde tedavisi devam eden hastalarımızı 
ziyaret ederek, geçmiş olsun dileklerimizi 
ilettik. 
 Tüm hastalarımıza Allah’tan acil şi-
falar diliyorum. Sağlık, hepimiz için en kıy-
metli nimetlerden biridir. Hastalarımızın bir 
an önce şifa bulması ve sağlıklarına kavuş-
ması için dualarımız onlarla.” ifadelerini kul-
landı.

 Erkan, Kırşehir’de sağlık hizmetleri-
nin kalitesini artırmak adına her türlü des-
teği vermeye devam edeceklerini belirte-
rek, vatandaşların sağlık alanındaki ihtiyaç-
larının karşılanması konusunda yakından il-
gileneceklerini vurguladı.
 Ziyaret sırasında, hastalar ve yakın-
ları Erkan’a teşekkür ederek, ilgisinden duy-
dukları memnuniyeti dile getirdi.
 Necmettin Erkan’ın anlamlı ziyareti, 
vatandaşlar tarafından takdirle karşılanır-
ken, sağlık sektörüne yönelik çözüm odaklı 
yaklaşımlarının önemini bir kez daha ortaya 
koydu.
(ÜMMÜGÜLSÜM EROĞLU)

Kırşehir’de İRAP Değerlendirme 
Toplantısı gerçekleştirildi

1'den Devam
değerlendirildi. Kuraklıkla mücadelede izle-
necek yol haritasının yanı sıra, ilerleyen sü-
reçte yapılabilecek projeler ve alınacak ön-
lemler masaya yatırıldı. 
 İRAP çerçevesinde, kurumlar arası 
iş birliğinin önemine vurgu yapılarak, ku-
raklık riskini azaltmaya yönelik çözüm öne-
rileri tartışıldı.
 Toplantıda, Kırşehir’in tarım arazile-
ri ve su kaynaklarının korunmasına yönelik 
yeni stratejilerin geliştirilmesi gerektiği 
ifade edilirken, sürdürülebilir su yönetimi 
ve bilinçlendirme kampanyalarının artırıl-
masına dair kararlar alındı. 
 Ayrıca, afet yönetim süreçlerinin 
güçlendirilmesi ve erken uyarı sistemlerinin 

etkin kullanımı gibi başlıklar üzerinde durul-
du.
 Vali Yardımcısı Alper Balcı, toplantı-
nın sonunda yaptığı açıklamada, kuraklığın 
bölge üzerindeki etkilerinin en aza indiril-
mesi için tüm paydaşların birlikte hareket 
etmesi gerektiğini belirterek, “Kuraklık, yal-
nızca tarım ve hayvancılık sektörünü değil, 
bütün yaşam alanlarını etkileyen bir afettir. 
 Bugün burada aldığımız kararlar, 
Kırşehir’in geleceğini güvence altına alacak 
önemli adımlar olacaktır” dedi.
 Toplantı, İRAP’ın hedefleri doğrul-
tusunda yürütülen faaliyetlerin takibi ve ge-
lecek adımların planlanması amacıyla dü-
zenli olarak yapılacak yeni değerlendirmele-
rin duyurulması ile sona erdi. (SEVGİ ER)

Başkan Çanakcı’dan kurumlara ziyaret
1'den Devam
ediyor. Bu kapsamda Başkan Çanakcı, Kır-
şehir İŞKUR İl Müdürü Metin Ülgen Kaya ve 
Kırşehir PTT Başmüdürü Ahmet Eraslan’ı 
makamlarında ziyaret etti.
 Ziyaretler sırasında, hem belediye 
çalışmaları hem de kurumların hizmet sü-
reçleriyle ilgili karşılıklı fikir alışverişinde bu-
lunuldu. 
 Başkan Çanakcı, ziyaretlere ilişkin 
yaptığı açıklamada, “Kırşehir İŞKUR İl Mü-

dürü Metin Ülgen Kaya ve Kırşehir PTT Baş-
müdürü Ahmet Eraslan Bey’i ziyaret ettim. 
İlgi ve alakalarından dolayı teşekkür ede-
rim” ifadelerini kullandı.
 Başkan Çanakcı’nın şehirdeki ku-
rumlarla kurduğu yakın diyalog, Özbağ Be-
lediyesi’nin projelerinde daha etkin iş birlik-
lerinin önünü açarken, vatandaşların ihti-
yaçlarının daha hızlı ve etkili şekilde karşı-
lanmasına da katkı sağlaması bekleniyor.
(FİLİZ ÖZ)

Başkan Öztürk,TESK Toplantısına katıldı
1'den Devam
sorunları ve geleceğe yönelik beklentileri 
ele alındı.
 Toplantıda, iş yeri denetimleri ve 
danışmanlık hizmetlerinin geliştirilmesi, 
mesleki eğitimlerin daha etkin hale getiril-
mesi ve genç istihdamının artırılması gibi 
önemli başlıklar masaya yatırıldı. 
 Ayrıca, esnaf ve sanatkârların tek-
nolojik dönüşüme adaptasyonu ve dijital-
leşme süreçlerine entegrasyonuna yönelik 
yapılabilecek çalışmalar da gündem madde-
leri arasında yer aldı.
 Başkan Öztürk, Kırşehirli esnaf ve 
sanatkârların sesi olmak için bu tür plat-
formlarda aktif bir şekilde yer aldıklarını be-
lirterek, "Esnafımızın sorunlarına çözüm 
üretmek, mesleki eğitimin niteliğini artır-
mak ve geleceğe yönelik politikalar geliştir-
mek için çalışmalarımızı sürdürüyoruz.  
 TESK çatısı altında yapılan bu top-
lantılar, ülke genelindeki tüm esnaf ve sa-

natkârlarımız için büyük önem taşıyor" 
dedi.
Toplantıya katılan diğer temsilciler, esnaf ve 
sanatkârların karşı karşıya olduğu çeşitli me-
seleler üzerinde fikir alışverişinde bulunarak 
iş birliği ve çözüm odaklı yaklaşımlar gelişti-
rilmesi gerektiğinin altını çizdi.
 Bahamettin Öztürk, toplantı sonra-
sında yaptığı açıklamada, TESK bünyesinde 
alınan kararların Kırşehir’deki esnaf ve sa-
natkârlar için olumlu yansımaları olacağına 
inandığını ifade etti.
  "Sorunlarımızı çözmek için birlikte 
hareket ediyoruz. Bu toplantıda alınan ka-
rarları Kırşehirli esnaf ve sanatkârlarımızla 
paylaşarak onların ihtiyaçlarına uygun 
adımlar atmaya devam edeceğiz" dedi.
 TESK’in ev sahipliğinde gerçekleşti-
rilen bu toplantının esnaf ve sanatkârların 
geleceği için atılacak adımların şekillenme-
sine önemli katkı sağlaması bekleniyor.
(HABER MERKEZİ)

KAEÜ ve USHAŞ’tan 
sağlık turizmi iş birliği
1'den Devam
SAĞLIK TURİZMİNDE YENİ ADIMLAR ATILIYOR
 Protokol kapsamında, sağlık ve tıp bilimleri alanındaki mev-
cut potansiyelin verimli bir şekilde değerlendirilmesi, Kırşehir’in sağ-
lık turizmi açısından daha cazip bir hale getirilmesi ve taraflar ara-
sında karşılıklı iş birliğinin geliştirilmesi hedefleniyor. 
 İş birliği, sağlık turizmine yönelik aracılık hizmetlerinden 
sağlık etkinliklerine, jeotermal kaynaklı rehabilitasyon faaliyetlerin-
den sporcu sağlığına kadar birçok alanda ortak çalışmalar yapılma-
sını içeriyor. 
 Ayrıca hastane yönetimi ve uluslararası hasta merkezleri 
danışmanlık faaliyetleri de protokolün önemli bir parçası olarak öne 
çıkıyor.
REKTÖR KARAHOCAGİL’DEN SAĞLIK TURİZMİ VURGUSU
 Törende protokole ilişkin bir değerlendirme yapan KAEÜ 
Rektörü Prof. Dr. Mustafa Kasım Karahocagil, üniversitenin Kırşe-
hir’in sağlık turizmi alanındaki gelişimine katkı sunacak projeler 
üretmeye devam ettiğini belirtti.
  Karahocagil, “Bu protokol ile üniversitemiz ve ilimiz, güçlü 
bir sağlık altyapısına sahip olacak ve Kırşehir, sağlık turizmi açısın-
dan cazibe merkezi haline gelecektir. Bu anlaşma, hem üniversite-
miz hem de şehrimiz için önemli bir adım niteliğindedir. Protokolün 
hayırlı olmasını temenni ediyorum” dedi.
KAPSAMLI İŞ BİRLİĞİ ALANLARI
 Protokol, sağlık turizmi aracılık faaliyetlerinin yanı sıra ulu-
sal ve uluslararası fuar, kongre, seminer gibi etkinliklerin düzenlen-
mesi, geleneksel ve tamamlayıcı tıp uygulamalarının geliştirilmesi, 
termal rehabilitasyon projelerinin hayata geçirilmesi ve sporcu sağ-
lığı alanında araştırma ve uygulama projelerinin gerçekleştirilmesini 
kapsıyor. 
 Bu çalışmaların, Kırşehir’in doğal kaynaklarını ve sağlık alt-
yapısını daha etkin bir şekilde kullanıma sunacağı ifade edildi.
 USHAŞ Genel Müdürü Behlül Ünver ise iş birliği protokolü-
nün her iki taraf için de önemli kazanımlar sağlayacağını belirterek, 
Kırşehir Ahi Evran Üniversitesi ile uzun vadeli projeler geliştirmek is-
tediklerini dile getirdi.
 Bu kapsamlı protokol, Kırşehir’in sağlık turizmi alanında 
güçlü bir merkez olma yolunda önemli bir adım olarak değerlendi-
riliyor. (HATİCE SÜRMELİ)

 Kırşehir İl Kültür ve Turizm Mü-
dürü Fikret Fidan ve Kırşehir Ticaret İl 
Müdürü İsmail Güner, Meteoroloji İl Mü-
dürü Davut Şimşek’i makamında ziyaret 
etti.
  Samimi bir atmosferde gerçek-
leşen ziyarette, kurumlar arası iş birliği 
ve Meteoroloji Genel Müdürlüğü’nün fa-
aliyetleri hakkında karşılıklı görüş alışve-
rişinde bulunuldu.
 Meteoroloji İl Müdürü Davut Şim-
şek, ziyaret sırasında Meteoroloji Genel 
Müdürlüğü’nün il genelindeki çalışmaları-
nı, hava tahmin sistemlerini ve doğal 
afetlere yönelik erken uyarı sistemlerinin 
önemini detaylı bir şekilde anlattı.
  Ayrıca, kurumlar arası iletişimin 
güçlendirilmesinin Kırşehir için ortak pro-
jelerde daha verimli sonuçlar doğurabile-
ceğine dikkat çekti. Şimşek, nazik ziya-
retlerinden ötürü Fikret Fidan ve İsmail 
Güner’e teşekkür etti.
 Ziyaret, iyi dileklerin paylaşılması 
ve gelecek dönemlerde ortak çalışmalar 
yapılabileceğine yönelik temennilerle son 
buldu. (FİLİZ ÖZ)

Kırşehir İl 
Müdürlerinden

 Meteoroloji
 İl Müdürü 

Davut Şimşek’e 
ziyaret

 Milli Savun-
ma Bakanlığı, Irak'ın 
kuzeyindeki Hakurk 
ve Gara bölgelerinde 
13 PKK'lı teröristin 
hava harekatıyla et-
kisiz hale getirildiğini 
bildirdi.
 Milli Savun-
ma Bakanlığının 
(MSB), sosyal medya 
hesabından yapılan 
açıklamada, Zap böl-
gesinde kilidi kapa-
tan Türk Silahlı Kuv-
vetlerinin (TSK) te-
rörü kaynağında yok 
etmek için Irak'ın ku-

zeyindeki öngörüle-
mez, alışılmadık, sü-
ratli ve sürekli ope-
rasyonlarına devam 
ettiği belirtildi.
 Açıklamada, 
"Son olarak Hakurk 
ve Gara bölgelerinde 
belirlenen 13 PKK'lı 

terörist hava hareka-
tıyla etkisiz hale ge-
tirildi. Her nerede 
olursa olsunlar, Meh-
metçiğin nefesi terö-
ristlerin ensesinde ol-
maya devam 
edecek." bilgisi veril-
di. (AA)

Irak'ın kuzeyindeki Hakurk 
ve Gara bölgelerinde 13 PKK'lı 
terörist etkisiz hale getirildi
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Gece yarısını geçe yatağa girdik 
mecburen. Uçağımız sabah .5.50 de kalka-
cağı için uykusuz kalacaktık. 

Hiç değilse bir iki saat uyumak zor 
yolculuğa tahammülümüzü kolaylaşyırabi-
lirdi. 

Akşam ile yatsı namazı arasında 
aradığımız taksiyi Allah karşımıza çıkardığı 
için rahatsız bir nebze Bangladeşli Müca-
hid İslam diğer taksicilerin istediği fiyatın 
yarısını/80 riyal deyince indirim falan dü- Yoksa Suudi toplumunda böyle bir 
şünemedim. şeye kim cesaret edebilirdi! 

100 riyal bile bizim için çok ucuz- Muhtemelen yakın zaman önce 
du sabah 3'te havalanına gitmenin bede- serbest bırakılan içki aleminin eseri idi.
li.Valizlerimizi standart ağırlıklar misali " Allah fırsat vermesin!" dedik hep 
ayarladık. birlikte . Yoksa buranın bozulması hiç bir 

Bu işte Ümit 'in yurttaşı gezisi sı- yere benzemez .
rasında görüp beğendiği ve satın aldığı Harem bölgesi Cahiliye dönemi 
küçük dijital tartı çok yardımcı oldu. Ukaz Panayırı'na döner. 

Akşamdan bütün malzemelerimizi Üzüldüm;hem kendimiz için hem 
çantalarımıza yerleştirdiğimiz için telefo- de peygamber şehri Yesrib için.
nun alarmı çalmadan önce taksicinin Bir müddet sonra çevre yolu açıl-
arama sesini duydum telefonumda . dı. Beş dakika içinde gidenler peronuna 

Bismillah deyip açtım telefonu. Mü- ulaştık. 
cahid İslam da uyku mahmurluğuyla ko- Mücahid kardeşimize ücretini verip 
nuşabiliyordu. helallik istedik.

"Kalktınız mı diye aradım. Hazırsa-  Müteakiben de dışarıda satılan 
nız 20 dakikaya kadar otelin arkasındaki beşer litrelik karton kutu içinde bidonlara 
yolda olurum inşallah." konulmuş zemzemlerden alarak biletlerini-

Arkadaşlarını kurduğu alarmlar da zi kontrol sırasına girdik. 
arka arkaya çalmaya başladı. Lambaları Cidde havaalanının aksine burada-
yakıp lavaboya girdik sırayla. ki muvazzafların tamamı bayandı.

Havalanında sabah namazını kıla- Kadın ısrarla İngilizce sordu ben 
bileceğimiz hesabıyla abdestlerimizi alıp va- de anlamama rağmen ısrarla Arapça cevap 
lizlerimizi yüklendik. verince kadın bizim çizgiye geldi.

Tecrübeye istinaden eski ,yeşil bir Biraz geciktiğimizi biliyorduk fakat 
tişörtümü askıda bıraktım. Ersan da neredeyse kapının kapanacağı kadar teah-
Ömer'den aldığı terlikleri bıraktı. Hikmet hur ettiğimizi bilmiyorduk .
de bırakmış bir şey ama söylemedi. Du- Pasaport kontrolü yük kontrolü 
amızı da ekledik temennilerimize... bitti fakat Ersan'ın bibbir emekle küçük şi-

Otelin lobisinde herkesin inmesine şelere doldurduğu zemzemleri çıkarmak zo-
kadar biraz bekleyip anahtarları, görünce runda kaldık. 
beni 20 yıldan bu yana tanıyan Müşerref'e Çok uzun bir mesafeti yürüyerek 
verdim. 125 no'lu kapıya ulaştık. Sabah namazına 

 Valizlerimizi alıp son kez otelimize yarım saat vardı. 
ve Mescidi Nebevî yönüne doğru baktım. Mescide girip boş vaktimizi değer-

"İnşallah yine geleceğim!" diye mı- lendirdik.Bazen gözümüzü dinlendirdik 
rıldandım. Mücahid İslam da arabayı kaldı- bazen de dua ettik.
rıma yanaştırdı aynı anda. Bizim gibi sabah namazını bekle-

Arabanın bagajı geniştir.Rahatlıkla yenler de gelince küçük mescid doldu. 
valizleri aldı.Ön tarafa ben oturdum. Arka Bir kişi ezan okudu. Namazı kıldık. 
koltuk üçlendi. Biz dışarı çıkınca bekleyenler içeri 

Hepimizde uykusuzluk sadece göz- girdi. Bu arada uçağın kapısı açılmıştı.
lerimizden değil kelimelerimizden de anla- Uçak kalkmadan önce kemerleri 
şılıyordu. bağlayın,koltukları dik tutun,telefonları 

Havaalanı Riyad yolunda idi.Takri- uçak moduna alın tehlike anında şöyle 
ben 30 km mesafe vardı. Trafiğin durumu- yapın böyle yapın...
na göre 20 dk ile 30 dakika arasında bir sü- Didaktik talim babından sonra şir-
rede bu mesafeyi almamız normaldi. ket tarafından verilen sandviç ile meyve su-

Çevre yoluna girmek için tali yola yunu besmeleyle bitirdik.
girdi şoförümüz fakat sanki gündüz gibi Çok yoğun bir uyuklama haline 
kısmî kalabalık gözümüzü korkuttu. uzun süre direnmek mümkün olamazdı. 

Polisler tali yoldan çevre yoluna gi- Hemen sıcağı sıcağına Ersan ve 
rişlerin hepsini kapattığı için tali yolda tra- Hikmet'e neler hissettiklerini sordum. 
fik yavaş hareket ediyor üstüne üstlük kır- Hepimiz Allah'a şükrettik.İşlerimizi 
mızı ışığa yakalanıp duruyorduk. o kadar kolay ve bereketli kılmıştı ki. Her 

Neredeyse bütün ana yolları çevir- türlü ikram ondandır da kim farkında bil-
mişti polis. Gecenin o vaktinde amaçları miyorum.
neydi anlayamadık. Uçak Ankaraya yaklaşınca hostes-

Bir ihtimal yolda bakım yapılıyor lerin uyarısı ile uyandık.Uçak birkaç kanat 
olabilirdi.Arkadaşlar geç kalacağımız endi- yatırdıktan sonra gittikçe alçaldı ve pistin 
şesine kapıldılar. ışıkları görününce inişe geçti. 

Şoförümüz 60/70 km yi geçmiyor- Kaptan gayet ustaca bizi fazla kor-
du yolun serbest olduğu yerlerde bile. kutmadan indi.

Arkamızdaki hemen her araba bizi Uçak durunca araçlar yanaşıp va-
geçince ben de biraz gayrete getirmek lü- lizleri aldılar.Biz de inip pasaport kontrolü-
zumuna inandım."imşi habibî! Tarîk fâdi' . nün yapılacağı bölüme kadar yürüdük. 

Bakiye şıweyye " .Biraz gayrete ge- Orayı geçip memleketimize ayak 
tirdi ikazım ama ancak 10 puanlık bir artış basmış olduk .
oldu... Valizlerimizi teslim aldıktan sonra 

Kırmızı ışıkta arka arkaya yığılan akşamdan anlaştığımız üzere ablamın oğlu 
araçlar sürekli saate bakmamıza sebep yiğenim Bayram'ı aradım telefonla. 
olurken önümüzdeki arabanın tekerlerin- Arabamız ondaydı ve bizi alacaktı. 
deki hareketler dikkatimizi çekti. "Kapının önündeyim dayı " dedi.

Araba resmen bir sağa bir sola Dışarı çıktık;hakikaten de bizi bek-
yatıp kalkıyordu. liyordu taksilerin arasında. 

İlaveten haza arabadan yüksek Hemen valizleri yükledik. Hoşbeş-
sesle ritmik " şak! şak! şak!" sesi geliyordu ten sonra vefalı düldülüme atlayıp evimize 
mütemadiyen. doğru yola koyulduk.

Hepimizin dikkati arabaya kesildi Sefere çıkarken "Allahım! Bu sefe-
ister istemez. rimizi kolay ve bereketli kıl.

Ne olduğunu anlamaya çalışıyor- Seferin her türlü sıkıntısı,meşak-
duk. Araba 10 metre kadar önümüzdeydi. kati ve belasından sana sığınırız.

 Bizim şoför öndeki arabaya ihti-  Geride bıraktığımız ailemiz,malı-
yaten-belki de biraz acemi olduğu için- mız ve sevdiklerimizi sana emanet etttik. 
yakın durmadığından dolayı olan biteni an- Bizi hayırla bereketle sağlık ve afi-
layamıyorduk. yetle götür,salimen ğanimen makbul bir 

Sonra Araba biraz yaklaşınca me- umre ile dönmeyi nasip et!"demiştik.
sele anlaşıldı. Nitekim de öyle oldu şükür.

Dört kadın arabanın içinde müziği Bize bu kadar zahiri ve batınî lütuf,i kram, 
son ses açmışlar arabada oynuyorlarmış. ihsan ve in'amda bulunan Yüce Allah'a son-

Muhammed B.Selman'ın Müslü- suz hamd û senâlar olsun. 
man toplumu getirmek istediği hâl bu ol- Zira her türlü hayır onun katın-
malı . dandır...

Kırşehir Valisi, Defterdarlık ve PTT 
çalışmalarını yerinde inceledi

Kırşehir Vali- detaylı bilgi aldı. kilde yürütülmesinin kırsal bölgelerdeki yürütülen çalışmala-
si Murat Sefa Demir- Defterdarlık önemine dikkat erişim ve hizmet ka- rın titizlikle takip edi-
yürek, kentteki hizmetlerinin etkin çekti. litesinin artırılması leceğini ifade eden 
kamu hizmetlerinin bir şekilde yürütül- Defterdar- konularında fikir alış- Vali Demiryürek, ku-
verimliliğini artırmak mesi ve vatandaş lık ziyaretinin ar- verişinde bulunuldu. rumların sorumluluk-
ve vatandaşlara su- memnuniyetinin artı- dından PTT Baş- Vali Demir- larını yerine getirir-
nulan hizmetleri ye- rılması için alınan ön- müdürlüğü’nü zi- yürek, PTT çalışanla- ken vatandaşların ih-
rinde değerlendir- lemleri yerinde ince- yaret eden Vali De- rının özverili çalış- tiyaçlarına öncelik 
mek amacıyla ger- leyen Vali Demiryü- miryürek, PTT Baş- malarından duyduğu vermesi gerektiğini 
çekleştirdiği ziyaret- rek, kuruma yönelik müdürü Ahmet memnuniyeti dile ge- söyledi.
lerini sürdürüyor. öneri ve değerlen- Eraslan ile bir tirerek, vatandaş Vali Demir-

Bu kapsam- dirmelerde bulundu. araya geldi. memnuniyetinin ön- yürek’in bu tür ziya-
da, Kırşehir İl Def- Defterdarlık Posta ve celikli hedef olması retlerle, kamu ku-
terdarlığı ve PTT Baş- ziyareti sırasında, kargo hizmetlerinin gerektiğini vurgula- rumlarının etkinliğini 
müdürlüğü’ne ziya- özellikle vergi işlem- yanı sıra vatandaşla- dı. artırmayı ve vatan-
retlerde bulunan Vali leri, gelir yönetimi ra sunulan yenilikçi Ziyaretler sı- daşlara sunulan hiz-
Demiryürek, kurum- ve diğer finansal hiz- projeler hakkında rasında vatandaş metlerin kalitesini 
ların faaliyetlerini in- met süreçlerinin bilgi alan Vali Demir- memnuniyetine yükseltmeyi hedefle-
celeyerek yürütülen daha etkin bir şekil- yürek, kuruma yö- vurgu yapan Vali De- diği belirtildi. 
çalışmalar hakkında de yürütülmesi için nelik çalışmaların ve- miryürek, kamu ku- Kamu hiz-
yetkililerden bilgi yapılması gerekenler rimliliği artırıcı adım- rumlarının hizmet sü- metlerinin yerinde 
aldı. ele alındı. larla geliştirilmesi ge- reçlerini yerinde in- denetlenmesi ve ku-

İlk olarak Kır- Vatandaşla- rektiğini ifade etti. celemeye ve ihtiyaç- rumlarla sürekli ileti-
şehir İl Defterdarlı- ra sunulan hizmetle- PTT’nin diji- larını değerlendirme- şim halinde olunma-
ğı’nı ziyaret eden rin kalitesinin artırıl- talleşme yolunda at- ye devam edecekle- sının, Kırşehir’deki 
Vali Demiryürek, İl masına yönelik de- tığı adımlar ve va- rini belirtti. kamu hizmetlerinin 
Defterdarı İsmail Bi- ğerlendirmelerde bu- tandaşlara sunulan  Kamu hiz- iyileştirilmesine 
lici ve şube müdürle- lunan Vali Demiryü- modern hizmetler metlerinin daha ve- önemli katkılar sağ-
rinden kurumun ça- rek, bu süreçlerin üzerine yapılan gö- rimli ve hızlı bir şe- laması bekleniyor.
lışmaları hakkında hızlı ve şeffaf bir şe- rüşmede, özellikle kilde sunulması için (FİLİZ ÖZ)

Kırşehir Ahi virlik, Yeminli Mali sektörünün dinamik alanda ilerlemek is- törlere yönelik kari-
Evran Üniversitesi Müşavirlik ve akade- yapısını, işe alım sü- teyen öğrencilerin iz- yer fırsatları hakkın-
(KAEÜ) İktisadi ve mik kariyer konula- reçlerini ve kariyer lemeleri gereken yol- da bilgi sahibi ol-
İdari Bilimler Fakül- rında bilgi verdi. basamaklarını anla- ları anlattı. maktan duydukları 
tesi Maliye Bölümü  Mesleki ye- tan Kaydırak, sektör- Konferansın memnuniyeti dile ge-
öğrencilerine yönelik terlilik şartları, sınav de başarılı olmanın soru-cevap bölü- tirdi. 
“Kariyer İmkânları” süreçleri ve akade- püf noktalarını pay- münde öğrenciler, İktisadi ve 
konulu bir konferans mik hedeflere ulaş- laştı. konuşmacılara İdari Bilimler Fakül-
düzenlendi. mak için yapılması Kırşehir Def- merak ettikleri konu- tesi yönetimi, bu tür 

Mühendislik gerekenler detaylı terdarlığı Vergi Da- lar hakkında sorular etkinliklerle öğrenci-
ve Mimarlık Fakültesi bir şekilde açıklandı. iresi Müdürü Yener sorma imkânı buldu. lerin mesleki hedef-
Konferans Salo- Konferansın Demir, kamu sektö- Etkinlik, İkti- lerine ulaşmaları için 
nu’nda gerçekleşen ikinci bölümünde, ründe kariyer yap- sadi ve İdari Bilimler rehberlik etmeye 
etkinlikte, öğrencile- Türkiye Cumhuriyeti mak isteyen öğren- Fakültesi Dekanı devam edeceklerini 
re alanlarına yönelik Ziraat Bankası Kırşe- cilere Gelir Uzmanlı- Prof. Dr. Nur Çetin’in ifade etti.
kariyer fırsatları hak- hir Bölge Yöneticiliği ğı, Uzman Yardımcı- konuşmacılara te- KAEÜ öğ-
kında önemli bilgiler Satış ve Performans lığı ve A Grubu kad- şekkür belgelerini rencilerine değerli bil-
sunuldu. Bölüm Müdürü Ömer rolarına başvuru sü- takdim etmesiyle giler sunan konuş-

Konferansta Murat Kaydırak, ban- reçleri hakkında de- sona erdi. macılara ve etkinli-
ilk olarak Maliye Bö- kacılık sektörü ve ça- taylı bilgiler sundu. Konferansa ğin düzenlenmesine 
lümü Öğretim Üyesi lışma koşulları hak- Kamu sektö- katılan öğrenciler, et- katkıda bulunanlara 
Dr. Murat Yüksel, öğ- kında öğrencilere ründeki iş olanakları kinliği oldukça fay- teşekkür edildi.
rencilere Serbest Mu- bilgi aktardı. ve kariyer fırsatlarını dalı bulduklarını be- (HATİCE 
hasebeci Mali Müşa- Bankacılık aktaran Demir, bu lirterek, farklı sek- SÜRMELİ)

KAEÜ’de “Kariyer İmkânları” 
konferansı düzenlendi
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Kırşehir Belediyesi Tiyatro Festivali’nde
 “Ferhad ile Şirin” sahne alıyor

Kırşehir Be- Ertaş Kültür mesi rica ediliyor.
lediyesi tarafından Sanat Merke- Kırşehir Be-
düzenlenen 2. Şehir zi’nde ücretsiz ola- lediyesi, UNESCO Ya-
Tiyatroları Festivali rak izlenebilecek. ratıcı Şehirler Ağı 
tüm hızıyla devam Nazım Hik- kapsamında düzen-
ediyor. met’in kaleme aldığı lenen festival ile ken-

Festival kap- “Ferhad ile Şirin” tin kültürel hayatına 
samında 30 Kasım adlı eser, tiyatro se- katkı sağlamayı he-
2024 Cumartesi verlere unutulmaz defliyor.
günü, Kırşehirli sa- bir gece yaşatmayı Tiyatro Fes-
natseverler “Ferhad vaat ediyor. tivali, birbirinden 
ile Şirin” adlı tiyatro Yetişkinlere değerli oyunlarla 
oyununu izleme fır- hitap eden oyunda, vatandaşlara ti-
satı bulacak. aşk, emek ve feda- yatro sanatını ya-

Çankaya kârlık temaları sah- kından tanıma ve 
Belediyesi Semt nede hayat bulacak. deneyimleme fır-
Tiyatrosu tarafın- Organizas- satı sunuyor.
dan sahnelenecek yonda 7 yaşından Tüm Kırşe- ken, sanat dolu bir şimdiden ayırtmaları 
oyun, saat küçük çocukların hir halkı, bu özel gös- akşam geçirmek is- öneriliyor.(SEVGİ 
19.00’da Neşet oyuna getirilme- teriye davet edilir- teyenlerin yerlerini ER)

Kırşehir İl yetkilileri, bu dene- ve yem bitkisi ekimi-
Tarım ve Orman Mü- timlerin halk sağlığı- nin yaygınlaştırılması 
dürlüğü, kentteki nı koruma ve hayvan için saha çalışmaları-
tarım ve hayvancılık refahını artırma açı- nı sürdürüyor. Arazi 
sektörünü geliştir- sından büyük önem incelemeleri sırasın-
mek için çalışmaları- taşıdığını vurguladı. da, meraların verimli 
nı aralıksız sürdürü- Gıda ve Yem hale getirilmesi ve 
yor. Şubesi ekipleri, Kır- sürdürülebilir tarım 

Farklı şube- şehir genelindeki uygulamalarının çift-
lere bağlı ekipler, gıda işletmelerinde çilere tanıtılması he-
hem üreticilere des- düzenli denetimler defleniyor. 
tek sağlamak hem yaparak vatandaşla- Ayrıca, tarım 
de tüketicilere sağ- rın güvenilir gıdaya arazilerinde yapılan 
lıklı ve güvenilir erişimini sağlıyor. kontrollerle toprağın 
ürünler sunmak ama- Market, res- doğru kullanımına 
cıyla yoğun bir saha toran, pastane ve yönelik çiftçilere reh-
faaliyeti yürütüyor. üretim tesisleri gibi berlik ediliyor.

Hayvan Sağ- birçok işletmede ya- Kırşehir İl 
lığı Yetiştiriciliği ve pılan denetimlerde, Tarım ve Orman Mü- hir’in tarım ve hay- ğü bu kapsamlı ça-
Su Ürünleri Şubesi gıda hijyeni, sakla- dürlüğü, yürüttüğü vancılık sektöründe lışmalar, hem üretici-
ekipleri, kent gene- ma koşulları ve denetim ve saha ça- daha ileri bir seviye- ler hem de tüketici-
lindeki mezbahalar- ürünlerin mevzuata lışmalarıyla üretim ye ulaşması için tüm ler tarafından takdir-
da düzenli denetim- uygunluğu inceleni- süreçlerini daha ve- imkanların seferber le karşılanıyor. 
ler gerçekleştiriyor. yor. rimli hale getirmeyi edildiğini belirtti. Kentin tarım 

Veteriner he- Ayrıca, yem amaçlıyor. Bu kap- Yetkililer, ve hayvancılık po-
kimler tarafından yü- üretim tesislerinden samda, çiftçilerin mo- “Kırşehir’in tarımsal tansiyelini en iyi şe-
rütülen bu denetim- alınan numuneler dern tarım uygula- ve hayvansal üretim kilde değerlendirmek 
lerde, hayvan sağlı- analiz edilerek yem malarına yönlendiril- kapasitesini artırmak için yapılan bu çalış-
ğı, hayvan refahı ve kalitesi kontrol edili- mesi, hayvan yetişti- için projelerimize hız malar, Kırşehir’i ta-
hijyen koşulları titiz- yor. Bu analizlerle riciliğinin desteklen- kesmeden devam rımda daha güçlü bir 
likle kontrol ediliyor. hayvanların sağlıklı mesi ve tüketicilere ediyoruz. Çift- konuma taşımayı he-

Ayrıca, beslenmesi ve dola- sağlıklı ürünler su- çilerimizin yanında ol- defliyor. Müdürlük, 
kesim işlemlerinin il- yısıyla hayvansal nulması öncelikli he- maya ve halkımıza modern teknikler ve 
gili mevzuata uygun ürünlerin güvenliği defler arasında yer sağlıklı ürünler sun- sıkı denetimlerle ta-
olup olmadığı da de- garanti altına alını- alıyor. maya kararlıyız,” ifa- rımsal sürdürülebilir-
netimlerden geçirili- yor. Müdürlük delerini kullandı. liği artırmayı amaçlı-
yor. Çayır Mera yetkilileri, çalışmala- Kırşehir İl yor.

İl Tarım ve ve Yem Bitkileri Şu- rın kesintisiz devam Tarım ve Orman Mü- (ÜMMÜGÜLSÜM 
Orman Müdürlüğü besi, meraların ıslahı edeceğini ve Kırşe- dürlüğü’nün yürüttü- EROĞLU)

İl Tarım Müdürlüğü denetim ve 
arazi çalışmalarını sürdürüyor

Kırşehir’in Sıcak ve sa- gili açıklama yapan 
Kaman ilçesi Kayma- mimi bir atmosferde Kaman Belediye Baş-
kamı Nurullah Kaya gerçekleşen ziyaret- kanı Emre Demirci, 
ve Kaman Belediye te, ilçenin genel du- “Bakanımıza gös-
Başkanı Emre De- rumu ve gelecekteki termiş oldukları 
mirci, Anayasa Mah- projelerle ilgili görüş ilgi ve misafirper-
kemesi Üyesi Muhte- alışverişinde bulu- verlikleri için te-
rem İnce’yi maka- nuldu. şekkürlerimi su-
mında ziyaret etti. Ziyaretle il- nuyorum. 

Kaman il-
çemizin gelişimi-
ne katkı sağlaya-
cak projelerde 
desteklerini his- gelişimi ve kamu retlerin ilçe adına 
setmek bizim için hizmetlerinin olumlu sonuçlar do-
büyük bir değer daha etkin hale ğurması bekleniyor. 
taşıyor.” ifadelerini getirilmesi için Başkan De-
kullandı. önemli konuları mirci ve Kaymakam 

Ziyaretin ele aldığı öğrenil- Kaya’nın, ilçenin ge-
detayları hakkın- di. leceği için yaptıkları 
da bilgi verilmez- Kaman ilçe- bu temaslar, kamu-
ken, Kaymakam sinin kalkınmasına oyunda takdirle kar-
Nurullah Kaya ve yönelik temasların şılandı.
Başkan Emre De- devam edeceği belir- (HABER 
mirci’nin, ilçenin tilirken, bu tür ziya- MERKEZİ)

Nurullah Kaya ve Emre Demirci’den 
Muhterem İnce’ye teşekkür ziyareti

Kırşehir İl sonrası güvenli böl- “Afete Hazırlık nunda öğrenciler, 
AFAD Müdürlüğü gelerin önemi ve Kültürünü Yay- kendilerine aktarılan 
eğitmenleri, Neşet yerlerinin belirlen- gınlaştırmayı bilgilerin hem birey-
Ertaş Öğrenci mesi. Amaçlıyoruz” sel hem de toplum-
Yurdu’nda öğrenci- Yangın Bilgisi ve Eğitime iliş- sal açıdan ne kadar 
lere yönelik kap- Tahliye Süreçleri kin açıklamada bu- önemli olduğunu 
samlı bir Afet Far- Yangın lunan Kırşehir AFAD dile getirerek bu tür 
kındalık Eğitimi dü- anında yapılması ge- İl Müdürlüğü yetkili- eğitimlerin artırılma-
zenledi. rekenler ve tahliye leri, afet bilincinin sını talep ettiler.

Eğitimde, yöntemleri. topluma kazandırıl- Kırşehir İl 
afetlerin öncesinde, Afet Planı Hazır- masının önemine AFAD Müdürlüğü, 
sırasında ve sonra- lama vurgu yaptı. toplumun her kesi-
sında alınması gere- Aile ve birey Yetkililer, minde afet bilincini 
ken tedbirler detaylı bazında afet planla- “Farkındalık eği- oluşturmak amacıy-
bir şekilde ele alındı. rının nasıl oluşturu- timlerimizle öğ- la farkındalık çalış-

Öğrencilere, lacağı. rencilerimize malarına hız kesme-
afet bilincini gelişti- Afetlerin İlk 72 afete hazırlık kül- den devam edeceği-
recek önemli bilgiler Saati türünü kazandır- ni belirtti.
aktarılırken, olası bir  Afet sonra- mayı, yaşadıkları  Eğitim 
afet durumunda ya- sı kritik ilk saatlerde mekânda alabile- programlarının, yal-
pılması gerekenler hayatta kalmak için cekleri temel ön- nızca öğrencilere 
uygulamalı olarak gerekli hazırlıklar. lemleri paylaşma- değil, farklı yaş 
gösterildi. Doğru Davranış yı ve afetlerde gruplarına ve ku-
AFAD eğitmenleri Şekilleri doğru davranış şe- rumlara yönelik ola-
tarafından verilen Afet önce- killerini öğrenme- rak da sürdürüleceği 
eğitimde şu baş- sinde, sırasında ve lerini sağlamayı kaydedildi.
lıklar işlendi: sonrasında uygulan- hedefliyoruz. Neşet Ertaş Öğrenci 
Yaşam Çevremiz- ması gereken yön- Bu tür eği- Yurdu’nda gerçek-
deki Riskler temler. timlerin yaygınlaştı- leştirilen bu kap-

Afetlere Eğitim sı- rılması, olası bir afet samlı eğitim, hem 
karşı hazırlık için rasında öğrenci- durumunda daha az öğrencilerden hem 
çevredeki potansiyel ler, olası bir afet can kaybı ve zarar de kurum yetkilile-
risklerin belirlenme- durumunda nasıl yaşanmasını sağla- rinden büyük takdir 
si. hareket etmeleri yacaktır.” ifadelerini topladı. 
Afetlerde Doğru gerektiği konu- kullandı. Afet farkın-
Davranış Biçimle- sunda uygulamalı Eğitim dalığının yaygınlaş-
ri bilgiler aldı. programına katılan ması, Kırşehir'de gü-

Panik yap- Özellikle tahliye öğrenciler, interaktif venli bir yaşam kül-
madan doğru adım- planlaması ve yan- bir ortamda afetlere türünün oluşturul-
lar atmanın önemi. gınla mücadele ko- hazırlık sürecine masına önemli kat-
Toplanma ve Barın- nularında detaylı an- dair bilgi edindiler. kılar sağlayacak.
ma Alanları: Afet latımlar yapıldı. Eğitimin so- (FİLİZ ÖZ)

Neşet Ertaş Öğrenci 
Yurdunda AFAD’dan kapsamlı 

Afet Farkındalık Eğitimi
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 Havalimanı-
na 20, kent merkezi-
ne ise 4 kilometre 
uzaklığıyla ziyaretçi-
lerine kolay ulaşım 
ve konaklama imka-
nı sunan kayak mer-
kezi, teknik altyapısı, 
beş yıldızlı otelleri, 
uluslararası stan-
dartlarda uzun pist-
leri ve kar kalitesiyle 
adından söz ettiriyor.
 Suni karla-
ma sistemleri, yük-
sek rakımı, dağın pa-
noramik yapısı ve de-
neyimli operasyon 
ekibi gibi avantajla-
rıyla aralık ayından 
başlayarak "sezonu 
en erken açan kayak 
merkezi" unvanına 
sahip Palandö-
ken'de, erken gelen 
kış nedeniyle kayak 
keyfi kasım ayında 
yaşanıyor.
 Palandö-
ken'de kayak, snow-
board ve kızak keyfi-
nin yanı sıra buz du-
varı, snow park, dev 

salıncak, zipline, 
yamaç paraşütü, 
insan sapanı ve las-
tik raftingi gibi çok 
sayıda etkinlik seçe-
neği sunulurken, 55 
pistin 87 kilometre-
sinde kayak yapılabi-
liyor.
 Erken başla-
yan sezon, turizmci-
leri heyecanlandırdı
Sezonu her yıl dağ 
bölgesindeki 9 otel 
ile bungalov evlerde 
büyük oranda dolu-
lukla kapatan mer-
kezde, pistlere kuru-
lan aydınlatma sis-
temleriyle gece ka-
yağı da yapılabiliyor.
 Erken başla-
yan kayak sezonu, 
kentte faaliyet gös-
teren turizmcileri de 
heyecanlandırdı. 
 Şu sıralar re-
zervasyon yoğunlu-
ğu yaşayan turizmci-
ler, erken yer ayırtan 
müşterilerine indi-
rimli konaklama im-
kanları sunuyor.

 Türkiye Se-
yahat Acentaları Bir-
liği (TÜRSAB) Kuzey-
doğu Anadolu Bölge 
Başkanı Nuh Şenol,  
Palandöken'in, dün-
yanın sayılı kayak 
merkezlerinden biri 
olduğunu söyledi.
 Kayak mer-
kezinin, Avrupa 
standartlarında oldu-
ğunu ifade eden 
Şenol, şunları kay-
detti:
 “Balkan-
lar'dan gelen soğuk 
hava dalgası etkisiy-
le şehrimize yağan 
kardan dolayı şu 
anda kayak tesisleri-
mizde 80 santimetre 
üzerinde kar kalınlığı 
bulunmakta. 
 Karın yağ-
masıyla özellikle kış 
turizminde kış plan-
laması yapan misa-
firler şimdiden rezer-
vasyonlarını hızlan-
dırdılar. 
 1-2 gün içe-
risinde ciddi manada 

bir yoğunluk var. 
Tabii ki bu da bizleri 
çok sevindiriyor."
 "Rezervas-
yon yoğunluğu 
başladı”
 Fuarlarda 
özelikle Rusya, Uk-
rayna ve İran bölge-
lerinden misafirleri 
çekmek için çalışma-
lar yaptıklarını ve 
meyvelerini almayı 
ümit ettiklerini anla-
tan Şenol, "Karın 
yağmasıyla birlikte in-
sanlar 'artık kış 
geldi, kış tatilimizi ne-
rede planlayalım' 
diye düşündükleri 
için ciddi manada 
bölgemizde rezer-
vasyon yoğunluğu 
başladı." dedi.
 Palandö-
ken'de hizmet veren 
bir otelin genel mü-
dürü Ömer Akça ise 
kayak merkezinde 
kar durumunun iyi 
seviyede olduğunu 
vurgulayarak, "20 
Temmuz'da başlayan 

erken rezervasyonla 
beraber şu anda 
yoğun bir şekilde sa-
tışlarımız devam edi-
yor. 
 Bu sene geç-
mişe oranla sanki Pa-
landöken'deki dolu-
luklar biraz daha ar-
tacak. 
 Palandöken, 
Türkiye'de kayak se-
zonunu ilk açıp en 
son kapatan yani 
kayak sezonunun en 
uzun olduğu kayak 
merkezi.
 Kayak sezo-
nunu erken açma-
mız, biz turizmcileri 
sevindiriyor. 
 Çünkü dolu-
luklar ona göre artı-
yor. 
 Dolayısıyla 
Erzurum Palandö-
ken, bu noktada bir-
çok kayak merkezin-
den bir adım önde. 
Bu da biz turizmcile-
re mutluluk veriyor." 
diye konuştu.
(AA)

 Gönül, Tür-
kiye Kurumsal Yatı-
rımcı Yöneticileri Der-
neği (TKYD) tarafın-
dan İstanbul'da dü-
zenlenen 4. Portföy 
Yönetimi Zirvesi'nde 
konuştu.
 Kurumsal ya-
tırımcıların; tüm ser-
maye piyasasının dü-
zenli bir şekilde bü-
yümesine en büyük 
katkıyı sağladığını 

dile getiren Gönül, 
sermaye piyasasının 
büyümesinde olmaz-
sa olmaz olarak gör-
dükleri kurumsal ya-
tırımcıların işlemlerin 
çabuk ve sorunsuz 
gerçekleşmesi ve pi-
yasanın derinliğinin 
artması konusundaki 
önemine işaret etti.
 Gönül, 
2024'ün kurumsal ya-
tırımcılar için olduk-

ça önemli bir yıl ol-
duğunu kaydederek, 
kasım ayı itibarıyla 
menkul kıymet yatı-
rım fonları ve emek-
lilik yatırım fonların-
daki tasarruf düzeyi 
hacminin 5,1 trilyon 
liraya ulaştığını, 69 
adet portföy yöne-
tim şirketi tarafından 
yönetilen toplam 
portföy büyüklüğü-
nün 6 trilyon lirayı 

aştığını söyledi.
 Tüm yatırım 
fonlarında yatırım ya-
panların sayısının 
5,4 milyon civarında 
bulunduğunu ifade 
eden Gönül, 2024 
yılı içerisinde menkul 
kıymet yatırım fonla-
rı ve emeklilik yatı-
rım fonlarının yanı 
sıra girişim sermaye-
si yatırım fonları ve 
gayrimenkul yatırım 

fonlarının benzer şe-
kilde büyüdüğünü 
anlattı.
 Gönül, 
"Özellikle gayrimen-
kul ve yatırım fonla-
rı, proje gayrimenkul 
yatırım fonları da 
dahil olmak üzere gi-
rişim sermayesi yatı-
rım fonlarının büyük-
lüğü geçen yılın aynı 
dönemine göre 
yüzde 100 büyüme 
kaydetti. 
 Bu hepimi-
zin başarısı olarak 
gördüğümüz bir ko-
nudur." ifadelerini 
kullandı.
 "Toplam 
işlem hacimleri 
TEFAS'ta 5 trilyon li-
raya, BEFAS'ta 45 
milyar liraya ulaştı"
İbrahim Ömer 
Gönül, yeşil, sürdü-
rülebilir ve sosyal ko-
nulara dokunan fon 
büyüklüklerinin de 
her geçen gün arttı-
ğını belirterek, kasım 
ayı itibarıyla yenile-

nebilir enerji ve sos-
yal alanlara odakla-
nan kurumsal yatı-
rımcıların toplam pi-
yasa değerinin 28,2 
milyar liraya yaklaş-
tığını söyledi.
 Sürdürülebi-
lirlik temalı 60 adet 
menkul kıymet yatı-
rım fonunun bulun-
duğuna işaret eden 
Gönül, "Buradaki iki 
önemli platformu-
muz olan TEFAS ve 
BEFAS oldukça başa-
rılı ve sizlerin saye-
sinde oldukça güzel 
şekilde çalışmaya 
devam ediyor. Bu 
fonların toplam 
işlem hacimleri 
TEFAS'ta 5 trilyon li-
raya, BEFAS'ta ise 
45 milyar liraya ulaş-
tı." diye konuştu.
 Yıl içeri-
sinde hayata geçi-
rilen ve kurumsal 
yatırımcıları etki-
leyen düzenleme-
ler
 SPK Başkanı 

Gönül, sektör talep-
leri ve uygulamada 
karşılaşılan ihtiyaçlar 
dikkate alınarak bu 
yıl içerisinde kurum-
sal yatırımcıları etki-
leyen birçok önemli 
düzenlemeyi hayata 
geçirdikleri bilgisini 
vererek, yatırımcıla-
rın hak ve menfaat-
lerinin korunması ve 
yönetim sürecinde 
şeffaflığın artırılması 
amacıyla dünyada 
"stewardship" olarak 
bilinen sorumlu yö-
netim ilkelerini haya-
ta geçirdiklerini ak-
tardı.
 Bu alanda, 
portföy yönetim şir-
ketlerine rehberlik 
etmek üzere 16 
Şubat'ta Sorumlu Yö-
netim İlkelerini ya-
yımladıklarını hatırla-
tan Gönül, 21 
Kasım'da bu ilkelere 
ilişkin uygulamaların 
raporlanmasında 
esas alınacak rapor-
lama standardını be-

lirleyerek, konu hak-
kındaki tüm düzenle-
meleri Sorumlu Yö-
netim İlkeleri Rehbe-
ri kapsamına aldıkla-
rını ifade etti.
 Gönül, stan-
dart fonların, girişim 
sermayesi yatırımla-
rının finansmanında 
daha etkin bir rol oy-
naması amacıyla gi-
rişim sermayesi yatı-
rım fonlarına yatırım 
yapabilmelerine im-
kanı sağladıklarını 
kaydederek, "Ser-
best fon başvuru sü-
reçlerinin sadeleşti-
rilmesi ve daha etkin 
şekilde yürütülebil-
mesi amacıyla Yatı-
rım Fonlarına İlişkin 
Esaslar Tebliği'nde 
değişiklikler yaptık." 
dedi.
 Proje gayri-
menkul yatırım fonu-
nun kurulmasına iliş-
kin gerekli düzenle-
meleri hayata geçir-
diklerini dile getiren 
Gönül, şu açıklamal

arda bulundu:
 "Girişim ser-
mayesi yatırımlarının fi-
nansmanında önemli 
bir yatırım aracı olan 
girişim sermayesi yatı-
rım fonları, hızla büyü-
meye devam etmekte 
ve ülkemiz sermaye pi-
yasalarında da giderek 
derinliğini sağlamakta-
dır. 
 Biz de Girişim 
Sermayesi Yatırım Fon-
larına İlişkin Esaslar 
Tebliği'nde değişiklik-
ler gerçekleştirdik. Bu-
radaki açıklamalarla ya-
kında sizlere bu konu-
da yol göstermeye 
devam edeceğiz."
 Gönül, bu yıl 
hayata geçirilen Finan-
sal Okuryazarlık Plat-
formu'ndan bahsede-
rek, bu platformun sek-
töre ve sektörde faali-
yet gösteren yönetim 
şirketlerine önemli kat-
kılar sağlayacağını söy-
ledi. 
(ANADOLU 
AJANSI)

 Tarım sektö-
rünün, zincirlenmiş 
hacim endeksi ola-
rak, geçen yılın aynı 
çeyreğine göre 
yüzde 4,6 büyüme 
kaydettiğinin altını 
çizen Yumaklı, şu ifa-
deleri kullandı:
 "Bu rakamla 
tarım ve ormancılık 
sektörü son 5 çey-
rekte kesintisiz bir 
büyüme performansı 
göstererek ülkemizin 

kalkınmasına önemli 
katkıda bulundu. 
 Özellikle bu 
yıl içindeki sektörü-
müzün büyüme hızı 
umut verici. 
 Son iki çey-
rekte Türkiye ortala-
masının üstünde bir 
büyüme gerçekleşti. 
 Emeği 
geçen üreticilerimize 
ve sektörümüze te-
şekkür ediyorum."
 "Tarımsal 

hasılayla Avru-
pa'da birinci dün-
yada ilk 10 ülke 
arasındayız"
 Yumaklı, son 
çeyrekte de benzer 
bir performansla sek-
tör olarak büyümeye 
devam edeceklerine 
işaret ederek, şunla-
rı kaydetti:
 "Halihazırda 
68,5 milyar dolarlık 
tarımsal hasılayla Av-
rupa'da birinci dün-

yada ilk 10 ülke ara-
sındayız. 
 Ülkemizin 
potansiyeli bunun 
çok üstünde. 
 Bu bilinçle 
daha yüksek rakam-
lara ulaşmak için üre-
ticimizle, sektörü-
müzle kol kola vere-
rek daha çok çalışa-
cağız ve hak ettiği-
miz noktaya ulaşa-
cağız.”
 Tarım ve or-
mancılık sektörü, 
geçen yılın üçüncü 
çeyreğinde yüzde 
0,8 dördüncü çeyre-
ğinde ise yüzde 0,6 
büyürken, bu yıl ilk 
çeyrekte yüzde 5,1, 
ikinci çeyrekte yüzde 
4,3 ve üçüncü çey-
rekte yüzde 4,6 bü-
yüme kaydedildi.
(ANADOLU 
AJANSI)

Portföy yönetim şirketlerinin yönettiği
 fon büyüklüğü 6 trilyon lirayı aştı

Kayak sezonunun 
başladığı Palandöken'de kış

 turizmi hareketlendi

Tarım ve ormancılık 
sektörü 5 

çeyrektir büyüyor
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terlik, sağlık hizmet- Doç. Dr. Sü-
lerinin düzenli bir şe- leyman Ersoy, sağlık 
kilde yürütülmesinde hizmetlerinin kalite-
temel bir role sahip- sinin artmasında 
tir. tıbbi sekreterlerin öz-

Tıbbi sekre- verili çabalarının 
terler; hasta kayıtla- büyük bir payı oldu-
rının düzenlenmesi, ğunu belirterek, bu 
randevu işlemlerinin mesleğin değerinin 
organize edilmesi, her zaman takdir 
hasta ve sağlık per- edilmesi gerektiğini 
soneli arasındaki ile- vurguladı. 
tişimin sağlanması Tıbbi sekre-
gibi birçok görevi üst- terlerin hem sağlık 
lenir. çalışanlarına hem de 

Ayrıca, sağ- hastalara sundukları 
lık kurumlarında veri destekle sağlık siste-
ve evrak yönetimini minin vazgeçilmez 
gerçekleştirerek sağ- bir parçası oldukları-
lık hizmetlerinin ke- nı ifade etti.
sintisiz ve etkin bir Kırşehir İl 
şekilde sürdürülme- Sağlık Müdürlü-
sine katkıda bulu- ğü’nden gelen bu an-
nurlar. lamlı mesaj, sağlık 

Sağlık siste- çalışanları arasında 
Sekreterler Günü’ minin gizli kahra- memnuniyetle karşı-Kırşehir İl Müdür 
kutlu olsun. manları olarak kabul landı. Sağlık Müdürü Doç. Ersoy, mesajında 

Gösterdikleri edilen tıbbi sekreter- Müdür Dr. Süleyman Ersoy, şu ifadeleri kul-
özverili çalışmalar ve ler, hastaların gü- Ersoy’un bu özel "29 Kasım Tıbbi Sek- landı:
verdikleri katkılar venli ve doğru bir gün dolayısıyla ya-reterler Günü" dola- “Sağlık hiz-
için kendilerine te- hizmet alması için ti- yımladığı mesaj, yısıyla bir kutlama metlerimizin ayrıl-
şekkür ediyor, başa- tizlikle çalışırlar. tıbbi sekreterlerin mesajı yayımlayarak maz bir parçası olan, 
rılar diliyorum.” Tıbbi Sekreterle- sağlık sektöründeki tıbbi sekreterlerin büyük fedakârlık ve 
Tıbbi Sekreterlik rin sağlık hizme- değerini bir kez sağlık hizmetlerinde- azimle çalışan tüm 
nedir? tindeki önemi vur- daha gözler önüne ki önemli rolüne dik- tıbbi sekreterlerimi-

Tıbbi sekre- gulandı serdi.(SEVGİ ER)kat çekti. zin ‘29 Kasım Tıbbi 

İl Sağlık Müdürü Ersoy, Tıbbi 
Sekreterler Gününü kutladı

Memur-Sen Sen’in yoğun ça- sağlanması, tasarruf nin yetersiz kaldığını Emekli ma-
Kırşehir Şubesi, baları sonucunda tedbirleri nedeniyle belirterek, “Bu sü- aşlarındaki düşüşün 
2024 yılının son görevde yükselme ödenemeyen koru- reçte geçici çözüm- kamu çalışanlarının 
Kamu Personeli Da- sınavlarının üç yucu giyim ve fazla ler değil, kamu gö- moralini olumsuz et-
nışma Kurulu yılda bir yapılması çalışma ücretlerinin revlilerimiz için kalıcı kilediğini ifade eden 
(KPDK) toplantısının kararının alındığı- yeniden düzenlen- ve temelli çözümler Başkan Yavuz, 
detaylarını kamu- nı hatırlatarak, bu mesi. üretilmelidir,” ifade- “Görev aylığı ile 
oyuyla paylaştı. toplantıda sınav- 4688 Sayılı lerini kullandı. emekli aylığı arasın-

Konuya iliş- ların düzenli bir Kanun: Kamu gö- Hakem Ku- daki makas daraltıl-
kin bir açıklama takvime bağlan- revlilerinin haklarını rulu’nun beklenen malı ve emeklilerimi-
yapan Memur-Sen ması ve tüm un- düzenleyen kanun enflasyon üzerin- ze yönelik kalıcı çö-
Kırşehir Şube Başka- vanlar için sınav- üzerindeki çalışmala- den yaptığı he- zümler üretilmelidir. 
nı Fatih Mehmet ların açılması ge- rın hızlandırılması. saplamaların Emekliler Yılı’nı geri-
Yavuz, toplantının rektiğini bir kez Gelir Ver- kamu görevlileri de bırakırken, emek-
gündemine ve alınan daha vurguladık- gisi Oranlarının ve emekliler üze- lilerimizi yeni yıla 
kararlara ilişkin de- larını ifade etti. Düzenlenmesi: rinde haksız bir güçlü bir şekilde ta-
ğerlendirmelerde bu- Yavuz, “Gö- Kamu görevlilerinin maliyet oluştur- şımak istiyoruz.” 
lundu. revde yükselme ve gelir vergisi oranının duğunu söyleyen dedi.

Başkan unvan değişikliği sı- %15’e sabitlenmesi Yavuz, Ocak ayın- Memur-Sen 
Yavuz, KPDK toplan- navları kamu çalı- gerektiği. da yapılacak ilave Kırşehir Şubesi’nin 
tısında başta görev- şanlarının kariyer ge- Emekli Ma- düzenlemelerle bu açıklamaları, 
de yükselme ve lişimi açısından kritik aşlarında İyileş- bu durumun telafi kamu çalışanlarının 
unvan değişikliği sı- öneme sahiptir. Ek- tirme: Görev aylığı edilmesi gerekti- beklentilerinin bir 
navları olmak üzere, sikliklerin giderilmesi ile emekli aylığı ara- ğini dile getirdi. kez daha gündeme 
kamu görevlilerinin için çalışmalarımızı sındaki farkın kapa- Gelir vergisi taşındığını ortaya ko-
çözüm bekleyen bir- sürdürüyoruz.” dedi. tılması ve emeklilere oranının %15’e sa- yarken, KPDK’da alı-
çok konusunun ma- Toplantıda ayrıca yönelik ilave düzen- bitlenmesi gerektiği- nan kararların takip-
saya yatırıldığını be- şu konuların ele lemeler yapılması ta- ni ifade eden Yavuz, çisi olmaya devam 
lirtti. alındığı belirtildi: lebi. mevcut sistemin edeceklerini ifade 

Başkan Hakem Ku- Yavuz, kamu gelir dağılımında ada- etti.
Yavuz, geçtiğimiz rulu Kararları: işveren tarafının letsizliğe neden ol- (ÜMMÜGÜLSÜM 
yıllarda Memur- Refah payı artışının KPDK’daki gündemi- duğunu belirtti. EROĞLU)

Memur-Sen Kırşehir Şubesi’nden 
2024 Kasım KPDK değerlendirmesi

Kırşehir İl Genel Meclis Başkanı Bü-
lent Ozan, Kırşehir Sivil İnisiyatif Platformu 
tarafından düzenlenen “Gazze’ye Anne Eli 
Değsin” yardım kampanyasına katılarak 
destek verdi. 

Cacabey Meydanı’nda kurulan yar-
dım çadırını ziyaret eden Başkan Ozan, AK 
Parti Kırşehir İl Başkanı Seher Ünsal ile bir-
likte kampanyaya destek sağlayan Kırşe-
hirli vatandaşlara teşekkür etti.

Kampanya kapsamında, Gazze’de 
7 Ekim 2023’ten bu yana süren saldırılarda 
evleri, eşyaları ve yaşam alanları yok edi-
len, soykırıma uğrayan Gazzeli Müslüman-

ni kullandı.lara ulaştırılmak üzere kışlık kıyafet, batta-
Kırşehir Sivil İnisiyatif Platformu, niye, yorgan, bot, ayakkabı, eşofman ve 

yardımların toplanmaya devam edeceğini kışlık çorap gibi temel ihtiyaç malzemeleri 
belirterek tüm Kırşehir halkını kampanyaya toplandı.
destek vermeye çağırdı. 40 binden fazla kişinin şehit edildi-

Platform yetkilileri, yardımların en ği ve ağır insani koşulların yaşandığı Gazze 
kısa sürede Gazze’ye ulaştırılacağını ifade için başlatılan bu yardım seferberliği, Kır-
ederek, kampanyanın amacına ulaşmasın-şehir halkından büyük ilgi gördü.
da emeği geçen herkese teşekkür etti.Yardım çadırını ziyaret ederek kam-

Cacabey Meydanı’nda devam eden panyaya destek veren İl Genel Meclis Baş-
yardım kampanyası, Kırşehir’in vicdanlı hal-kanı Bülent Ozan, “Gazze’deki kardeşleri-
kının Gazze’deki mağdur kardeşlerine des-mizin acılarını hafifletmek adına yapılan bu 
tek eli uzattığını bir kez daha gösterdi. anlamlı kampanyaya destek veren tüm Kır-

Kampanyanın, Gazze halkının zor şehirli vatandaşlarımıza teşekkür ediyo-
günlerinde bir nebze de olsa yaralarını sar-rum. 
masına katkı sağlaması hedefleniyor.Dayanışma ve yardımlaşma ruhu-
(HATİCE SÜRMELİ)muzu bir kez daha gösteriyoruz.” ifadeleri-

Kırşehir’den Gazze’ye Yardım Eli: 
“Gazze’ye Anne Eli Değsin”

 kampanyasına yoğun destek

Kapadok-
ya'da, Gazze'de ya-
şanan soykırımı pro-

rihi ve turistik bir Nevşehir'in “Gazze hal-testo amacıyla dü-
yer olması açısından Göreme beldesinde- kının yanında oldu-zenlenen "Barış Ba-
Kapadokya bizim ki balon kalkış ala- ğumuzu bir kez lonu" etkinliğinde, 
için çok önemliydi. nından peş peşe daha göstermek isti-kefiye desenli 35 

Kapadok-gökyüzüne yükselen yoruz. Özellikle bir sıcak hava balonu 
ya'da 35 balona ke-sıcak hava balonları, senedir devem eden gökyüzüne yükseldi.
fiye takarak gökyü-yaklaşık 45 dakika İsrail soykırımı çer-Kültür Me-
züne barış balonları-boyunca peribacala- çevesinde maalesef deniyet Vakfı 
nı uçurduk. Burada rıyla kaplı vadiler meseleyi istemeden (KÜME) tarafından, 
aynı zamanda farklı üzerinde uçtu. da olsa kanıksama-İsrail'in Gazze'ye yö-
bir protesto sergili-ya başladık. nelik sürdürdüğü KÜME Yö-
yoruz. soykırımı protesto netim Kurulu Başka- Dolayısıyla 

Gazze'deki amacıyla gerçekleş- nı Abdullah Eren, ga- konuyu farklı şekil-
çocukların, insanla-tirilen etkinlik için zetecilere, Gazze hal- lerde gündeme ge-
rın sesini, nefesini, Gazze halkının sem- kına destek amacıy- tirmek bizim için çok 
haykırışını balonlarla bolleşmiş kültür un- la düzenledikleri et- önemli. Burada sa-
gökyüzüne ve tüm suru kefiye desenini kinliklerin süreceğini natın evrensel dilini 
insanlığa duyurmuş taşıyan sıcak hava belirterek şöyle ko- kullanmak istiyoruz. 
olduk.”(AA)balonları hazırlandı. nuştu: Özellikle ta-

Kapadokya'da 
"Barış Balonu" 
Gazze halkına 
destek için uçtu
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 Bolu Abant 
İzzet Baysal Üniver-
sitesi’nden Kırşehir 
Ahi Evran Üniversite-
si’ne ziyaret
 Bolu Abant 
İzzet Baysal Üniver-
sitesi Rektörü Prof. 
Dr. Mustafa Alişarlı, 
beraberindeki heyet-
le birlikte 23 Kasım 
2024 tarihinde Kırşe-
hir Ahi Evran Üniver-
sitesi Rektörü Prof. 
Dr. Mustafa Kasım 

Karahocagil’i ziyaret 
etti. Rektörlük ma-
kamında gerçekle-
şen buluşmada, iki 
üniversite arasında 
akademik iş birliği ve 
projeler ele alındı.  
 Samimi bir 
sohbet ortamında 
gerçekleşen görüş-
meye, Kırşehir Ahi 
Evran Üniversitesi 
Rektör Yardımcısı 
Prof. Dr. Musa Özata 
da katıldı.

 Ziyarette Kır-
şehir Ahi Evran Üni-
versitesinin bölgesi-
ne kazandırdığı 
katma değerin altını 
çizen Rektör Prof. Dr. 
Mustafa Kasım Kara-
hocagil, üniversite-
nin kalite çalışmala-
rının Türkiye yükse-
köğretiminde örnek 
teşkil ettiğini ifade 
etti. 
 Bu çalışma-
ları “Ahiliğin izinde 

mükemmelliğe yol-
culuk” mottosuyla 
sürdürdüklerini belir-
ten Karahocagil, Ahi-
lik kültürünü akade-
mik ve toplumsal ha-
yata entegre etmeye 
yönelik projeleri ka-
rarlılıkla devam ettir-
diklerini vurguladı.
 Bolu Abant 
İzzet Baysal Üniver-
sitesi Rektörü Prof. 
Dr. Mustafa Alişarlı 
ise Kırşehir Ahi 
Evran Üniversitesinin 
başarısını yakından 
takip ettiklerini ifade 
ederek, iki üniversite 
arasında iş birliği ya-
pılabilecek alanları 
değerlendirmenin 
önemine dikkat 
çekti. Makam ziyare-
tinin ardından her iki 
üniversitenin rektör-
leri ve beraberindeki 
heyet, Kırşehir Ahi 
Evran Üniversitesinin 
Merkez Kütüphanesi 
ile Üniversite Camisi-
ni gezdi. 

 Ziyaret sıra-
sında üniversitenin fi-
ziki ve akademik alt-
yapısı hakkında bilgi 
alındı.
 Görüşmenin 
ardından açıklama-
larda bulunan Rektör 
Prof. Dr. Mustafa 
Kasım Karahocagil, 
ziyaretten duyduğu 
memnuniyeti dile ge-
tirerek, Bolu Abant 
İzzet Baysal Üniver-
sitesi Rektörü Prof. 
Dr. Mustafa Alişarlı 
ve beraberindekilere 
teşekkür etti. 
 Bu tür bu-
luşmaların iki üniver-
site arasındaki daya-
nışmayı ve ortak ça-
lışmaları daha da 
ileri taşıyacağına 
inandığını belirtti.
 Ziyaret, iki 
üniversite arasındaki 
iş birliğinin güçlendi-
rilmesine yönelik 
önemli bir adım ola-
rak değerlendirildi.
(SEVGİ ER)

 Tarım ve Orman Bakanlığı tarafın-
dan hazırlanan ve Resmi Gazete’de yayım-
lanarak yürürlüğe giren "Türk Gıda Kodeksi 
Şeker Tebliği'nde Değişiklik Yapılmasına 
Dair Tebliğ," fruktoz ve glukoz şurubu gibi 
ürünlerin etiketleme usullerinde önemli bir 
değişiklik getirdi. 
 Bu düzenleme, tüketicilerin ürünle-
rin kaynağına dair daha fazla bilgi sahibi ol-
masını hedefliyor.
 Yeni tebliğe göre, "dekstroz veya 
dekstroz monohidrat", "susuz dekstroz", 
"fruktoz", "glukoz şurubu", "glukoz-fruktoz 
şurubu", "fruktoz-glukoz şurubu" ve "kuru-
tulmuş glukoz şurubu" gibi ürünlerin piya-
saya arzında, ürün adlarının yanında paran-
tez içinde elde edildikleri kaynak açıkça be-
lirtilmek zorunda olacak. 
 Örneğin, mısırdan üretilmiş bir glu-
koz şurubu, etikette "Glukoz Şurubu (Mısır-
dan)" şeklinde belirtilecek.
 Kırşehirli gıda üreticileri ve tüketici-
ler açısından bu düzenleme, hem üretim sü-
reçlerinde şeffaflık sağlanması hem de tü-
keticinin daha bilinçli tercihler yapabilmesi 
açısından önemli bir adım olarak değerlen-

diriliyor. 
 Özellikle Kırşehir’in tarımsal üretim 
alanındaki faaliyetlerini etkileyebilecek bu 
düzenlemenin, bölgedeki gıda sektöründe 
yeni bir farkındalık oluşturması bekleniyor.
 Kırşehir Tarım ve Orman İl Müdür-
lüğü yetkilileri, bu tebliğin yürürlüğe girme-
siyle birlikte yerel üreticilere yönelik bilgi-
lendirme çalışmalarına başlayacak.
 Ayrıca, yeni düzenlemeye uyum 
sağlamayan işletmelere yaptırımlar uygula-
nabileceği belirtildi. 
 Kırşehir’de faaliyet gösteren gıda iş-
letmeleri de bu yeni düzenlemenin üretim 
süreçlerine olumlu katkılar sunacağı görü-
şünde birleşiyor.
 Düzenlemeyle birlikte, hem yerel 
üreticiler hem de tüketiciler için şeffaflık ve 
güvenilirlik standartlarının artması hedefle-
niyor. 
 Kırşehir halkının bu tür yenilikler-
den nasıl etkileneceği ve yerel gıda sektö-
rünün bu düzenlemeye nasıl uyum sağlaya-
cağı önümüzdeki günlerde daha net bir şe-
kilde ortaya çıkacak. 
(HABER MERKEZİ)

 Kuru erik, 
hem sağlığa faydala-
rı hem de tarımsal 
önemiyle Kırşehir’in 
gündeminde yer alı-
yor. 
 Uzmanların 
düzenli tüketimini 
önerdiği bu besin, 
Kırşehir’de hem 
tarım sektörü hem 
de halk sağlığı açı-
sından dikkat çeken 
bir ürün haline geldi. 
Kuru erik tüketimi-
nin, sindirim sistemi 
başta olmak üzere 
kemik sağlığı, bağı-
şıklık sistemi ve 
kalp-damar hastalık-
larına karşı koruyucu 

etkileri olduğu bilim-
sel olarak kanıtlan-
mış durumda.
 SAĞLIK 
İÇİN BİR HAZİNE: 
GÜNLÜK 
TÜKETİMDEKİ 
ETKİLERİ
 Uzman Diye-
tisyen Leslie 
Bonci’nin açıklamala-
rına göre, kuru erik, 
mineraller, K vitamini 
ve antioksidan bile-
şikler açısından ben-
zersiz bir gıda.  
 Günde 100 
gram kuru erik tü-
ketmek, mide çevre-
sindeki yağlanmayı 
azaltarak kardiyovas-

küler hastalıklara 
karşı koruma sağlı-
yor.
  Ayrıca, 
kemik sağlığı üzerin-
deki olumlu etkileriy-
le özellikle menopoz 
sonrası kadınlar için 
ideal bir besin kay-
nağı.
 Sabah kah-
valtısında üç, öğle-
den sonra bir kuru 
erik yemek, Kırşehir 
gibi sindirim sorunla-
rının sık görüldüğü 
bölgelerde pratik bir 
çözüm sunuyor.
  Ayrıca, içer-
diği doğal şeker ve 
lif sayesinde kan şe-

keri seviyelerini den-
gede tutarak diyabet 
riskini azaltmaya yar-
dımcı oluyor.
 KURU 
ERİK KIR-
ŞEHİR’DE HAYA-
TIN PARÇASI OL-
MALI
 Kuru erik, 
Kırşehir için sadece 
bir besin değil, aynı 
zamanda sağlık ve 
ekonomi alanında bir 
değer. 
 Hem yerel 
halkın düzenli tüketi-
miyle sağlık sorunla-
rının önüne geçilebi-
lir hem de üreticilere 
sağlanacak teşvikler-
le Kırşehir’in tarımsal 
üretimi güçlendirile-
bilir. Sağlıklı bir ge-
lecek için kuru erik, 
sofralardan eksik ol-
mamalı.
 Yerel yöneti-
cilerin ve üreticilerin 
ortak çalışmalarıyla, 
bu doğal ürünün 
hem Türkiye'de hem 
de dünya genelinde 
daha fazla tanınması 
hedefleniyor. 
 Sağlık ve lez-
zetin bir araya geldi-
ği bu ürünü Kırşehir 
sofralarından eksik 
etmemek gerekiyor.
(HATİCE 
SÜRMELİ)

Kardeş 
Üniversiteler Buluştu

Fruktoz ve Glukoz
 Şuruplarında Yeni Dönem: Ürün 

Kaynağı Etikette Yer Alacak

Kuru erik tüketiminin faydaları 
KIRŞEHİR’DE gündemde: 

Sağlık ve tarımda stratejik bir ürün

Gülşen’den Rehberlik ve
 Araştırma Merkezine ziyaret

 Kırşehir İl 
Millî Eğitim Müdürü 
Yasin Gülşen, İl Millî 
Eğitim Müdür Yar-
dımcısı Halil İman ile 
birlikte Kırşehir Reh-
berlik ve Araştırma 
Merkezini (RAM) zi-
yaret etti. 
 Gerçekleşen 
ziyarette, kurum yö-
neticileri tarafından 
RAM'de yürütülen ça-
lışmalar hakkında 

kapsamlı bilgiler su-
nuldu.
 Ziyaret sıra-
sında İl Millî Eğitim 
Müdürü Gülşen, mer-
kezin öğrencilere, ve-
lilere ve özel eğitime 
ihtiyaç duyan birey-
lere yönelik sunduğu 
hizmetler üzerine de-
taylı incelemelerde 
bulundu. 
 Özellikle reh-
berlik hizmetleri, bi-

reysel danışmanlık, 
eğitsel değerlendir-
me ve özel eğitim 
destek hizmetleri 
hakkında bilgi alan 
Gülşen, merkezin bu 
alandaki çalışmaları-
nı yakından takip 
etti.
 Müdür Gül-
şen, yaptığı açıkla-
mada rehberlik ve 
özel eğitim hizmetle-
rinin, öğrencilerin ba-

şarıları kadar psiko-
sosyal gelişimleri açı-
sından da büyük 
önem taşıdığını vur-
guladı. 
 Ayrıca, reh-
berlik hizmetlerinin 
sadece öğrencilere 
değil, velilere ve eği-
timcilere yönelik de 
katkı sunduğunu be-
lirtti. 
 Gülşen, mer-
kezin faaliyetlerini öv-

güyle değerlendire-
rek, ihtiyaçların kar-
şılanması noktasında 
gereken desteğin 
sağlanacağını ifade 
etti.
 Ziyaretin so-
nunda Gülşen ve 
İman, merkezin çalı-
şanlarına emeklerin-
den dolayı teşekkür 
ederek, yürütülen ça-
lışmaların daha da 
geliştirilmesi adına iş 
birliği ve destek me-
sajı verdi.
 Kırşehir Reh-
berlik ve Araştırma 
Merkezi, bölgedeki 
öğrenciler ve aileler 
için rehberlik, danış-
manlık ve özel eği-
tim hizmetlerinde 
önemli bir rol üstlen-
meye devam ediyor.
(SEVGİ ER)
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 Mucur Genç-

lik ve Spor İlçe Mü-

dürlüğü, ilkokul öğ-

rencilerine spor bi-

linci kazandırmak ve 

hareketli bir yaşama 

teşvik etmek ama-

cıyla anlamlı bir eği-

tim programı düzen-

ledi. 

 Şehit Astsu-

bay Sedat Mert Cum-

huriyet İlkokulu, 

Hacı Derviş Rasim 

Ünsal İlkokulu ve 

Atatürk İlkokulu 4. 

sınıf öğrencilerini 

kapsayan Spor Dalı 

Eğitimi, büyük bir il-

giyle karşılandı.

 Program kap-

samında, öğrenciler 

çeşitli spor dallarıyla 

tanışma fırsatı 

buldu. 

 Deneyimli 

eğitmenler eşliğinde 

düzenlenen etkinlik-

lerde, sporun fiziksel 

ve zihinsel gelişime 

katkıları vurgulandı. 

 Öğrenciler, 

eğitici oyunlarla hem 

spor yapmanın key-

fini yaşadı hem de 

takım ruhu, disiplin 

ve sağlıklı yaşamın 

önemi konusunda bi-

linçlendirildi.

 Mucur Genç-

lik ve Spor İlçe Mü-

dürlüğü yetkilileri, 

programın amacının 

çocuklara sporu sev-

dirmek ve hayatları-

nın bir parçası haline 

getirmek olduğunu 

belirtti. 

 Eğitimlerin 

belirli aralıklarla 

farklı okullarda 

devam edeceği ve 

genç yaşta spor alış-

kanlığı kazandırma-

nın bölge genelinde 

yaygınlaştırılacağı 

ifade edildi.

 Veliler, bu 

tür etkinliklerin ço-

cukların gelişimine 

olan katkılarından do-

layı memnuniyetleri-

ni dile getirirken, öğ-

renciler de eğlenceli 

ve öğretici bir gün 

geçirdiklerini söyledi. 

 Mucur’da 

spor bilincini artır-

mayı hedefleyen bu 

çalışma, genç nesil-

lerin hem fiziksel 

hem de sosyal gelişi-

mine önemli bir 

katkı sağlıyor.

(HATİCE 

SÜRMELİ)

 İstanbul'da 
gerçekleştirilen FIBA 
Avrupa Yönetim Ku-
rulu Toplantısı'nda 
Belçika'nın Antwerp 
ve İsveç'in Stock-
holm kentleri, grup 
aşamasının ev sahip-
leri olarak seçildi.
 Finlandiya 
ve Litvanya, 16-27 
Haziran 2027 tarih-

lerinde düzenle-
necek şampiyona 
için daha önce ev sa-
hibi ülkeler olarak 
açıklanmış ve sıra-
sıyla Espoo ve Vilni-
us şehirleri belirlen-
mişti.
 Belçika ve 
İsveç'in adaylıkları 
ise ek ilgiye yönelik 
başvuru süreci uza-

tıldıktan sonra onay-
landı.
 Şampiyona-
da grup aşaması kar-
şılaşmaları dört şe-
hirde gerçekleştiri-
lecek, final aşaması 
ise Litvanya'nın baş-
kenti Vilnius'ta yapı-
lacak.
 FIBA Avrupa 
Başkanı Jorge Gar-

bajosa, Belçika ve 
İsveç'i şampiyonanın 
ev sahiplerine ekle-
mekten mutluluk 
duyduklarını belirte-
rek, "Finlandiya ve 
Litvanya ile birlikte, 
şimdi unutulmaz bir 
etkinlik sunacak dört 
olağanüstü ev sahi-
bimiz var. 
 Bu ülkelerin 

deneyimleri, basket-
bola olan tutkuları 
ve kadın basketbolu-
nun büyümesine bağ-
lılıkları, EuroBas-
ket'in 2027'de inanıl-
maz bir turnuva ol-
masını sağlayacak." 
ifadelerini kullandı.
 FIBA Avrupa 
İcra Direktörü Kamil 
Novak da "EuroBas-
ket, kadın basketbo-
lunun bir kutlaması-
dır ve dört farklı ev 
sahibiyle birlikte bu 
turnuvanın kıta ge-
nelinde erişimini ge-
nişletebilmekten do-
layı çok mutluyuz. 
Ulusal federasyonla-
rımızdan bu kadar 
güçlü bir ilgi görmek 
özellikle ilham verici. 
Bu da en önemli tur-
nuvamızın en uygun 
koşullarda düzenlen-
mesine yardımcı ola-
cak." değerlendirme-
sinde bulundu.(AA)

 Türkiye Fut-
bol Federasyonu 
(TFF) tarafından ya-
pılan açıklamaya 
göre, eşleşmedeki ilk 
maç 20 Mart Per-

şembe günü RAMS 
Park'ta oynanacak.
 A Milli Takım, 
bu karşılaşmayla yak-
laşık üç yıllık bir sü-
renin ardından yeni-

den İstanbul'daki fut-
bolseverlerle buluşa-
cak.
 Rövanş kar-
şılaşması ise 23 Mart 
Pazar günü Macaris-

tan'ın başkenti Buda-
peşte'deki Puskas 
Arena'da yapılaçak.
 Her iki karşı-
laşma da TSİ 20.00
'de başlayacak. (AA)
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 Kırşehir 

Gençlik ve Spor İl 

Müdürü Numan 

Nafiz Şahin, görev 

değişikliği kapsamın-

da Gaziantep’e atan-

masının ardından 

veda ziyaretlerine 

devam ediyor. 

 İl Müdürü 

Şahin, bu çerçevede 

Kırşehir İl Millî Eği-

tim Müdürü Yasin 

Gülşen’i makamında 

ziyaret etti.

 Samimi bir 

atmosferde gerçek-

leşen ziyarette, İl 

Millî Eğitim Müdürü 

Yasin Gülşen, 

Şahin’in Kırşehir’de 

gerçekleştirdiği ba-

şarılı çalışmaları ve 

gençliğe yönelik pro-

jelerden duyduğu 

memnuniyeti dile ge-

tirdi. 

 Gülşen, 

Şahin’e yeni görev 

yerinde üstün başa-

rılar dileyerek, Gazi-

antep’te de aynı 

azim ve gayretle gö-

revini sürdüreceğine 

inandığını belirtti.

 Numan 

Nafiz Şahin ise Kır-

şehir’de görev yaptı-

ğı süre boyunca eği-

tim kurumlarıyla iş 

birliği içinde gençle-

re yönelik birçok 

önemli projeye imza 

attıklarını ifade ede-

rek, Kırşehir İl Millî 

Eğitim Müdürlü-

ğü’nün bu süreçteki 

desteklerinden dola-

yı teşekkür etti. 

 Şahin, Kırşe-

hir’deki görev süre-

sini unutulmaz bir 

tecrübe olarak gör-

düğünü ve Gazian-

tep’te de gençlerin 

gelişimine katkı sağ-

layacak projeler için 

çalışacağını sözlerine 

ekledi.

 Ziyaret, kar-

şılıklı iyi dileklerin ile-

tilmesinin ardından 

hatıra fotoğrafı çekil-

mesiyle sona erdi. İl 

Müdürü Şahin’in, 

veda ziyaretlerine 

diğer kurumlarla 

devam etmesi bekle-

niyor.

(SEVGİ ER)

MUCUR’DA İLKOKUL 
ÖĞRENCİLERİNE SPOR 

EĞİTİMİ VERİLDİ

Gençlik ve Spor İl 
Müdürü Şahin’den

 veda ziyareti

A Milli Futbol Takımı'nın 
Macaristan ile yapacağı 

maçların statları belli oldu
2027 Avrupa Kadınlar Basketbol 

Şampiyonası'nın ev sahipleri kesinleşti
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